
Assemblees informatives 
Després de l'assemblea informativa feta per tot 

l'equip de govern al Teatre municipal d'Ulldecona el 
dia 15.09.03, amb l'assistència d'unes 250 persones, 
es van fer també assemblees informatives a tots els 
Barris d'Ulldecona. Totes elles van ser presidides 
pels respectius Alcaldes de Barri i pel Regidor de 
Barris d'Ulldecona. 

Es van aprovar les obres a demanar al Pla d'Obres 
i Serveis de la Generalitat a cada Barri. 

També a tots ells es va acordar de tornar a portar 

" 
TAULA DEL SENIA 

S'ha constituït la TAULA del SÉNIA com a punt de 
trobada entre els pobles situats al dos costats del riu 
Sénia i amb la voluntat de treball en comú per tal de 
millorar les condicions de vida dels habitants d'aquests 
territoris. Si bé inicialment van ser quatre, es va 
convidar a adherir-se als Alcaldes dels municipis 
situats al seu voltant i, fins ara, s'han adherit els 
Alcaldes de VINARÒS, ALCANAR, ULLDECONA, LA 
SÉNIA, MORELLA, ROSSELL, TRAIGUERA, LA 
JANA, CANET, SANT CARLES DE LA RÀPITA, 
GODALL i MAS DE BARBERANS, però resta oberta 
als altres. 

Els temes tractats són prioritària ment: carreteres, 
ferrocarril , riu Sénia, però també se n'han plantejat 
altres: coordinació sanitària (havent-se fer reunions 

Fira d'Ulldecona 
La Fira de Sant Lluc d'Ulldecona, que ha arribat 

enguany a la seva 13ª edició, va ser inaugurada per 
l'Alcalde de Vinaròs, Javier Balada. Tot seguit, l'Alcalde 
de Vinaròs, l'Alcalde i President de la Fira Josep-Lluís 
Millan i el 1r Tinent d'Alcalde i Director Jaume Antich 
acompanyats de la resta d'Autoritats i Comité, van 
visitar els 152 estands que omplien totalment la Fira, 
per a posteriorment presidir el sopar en honor dels 
expositors, on també es va batre el rècord arribant a 
les 200 persones. 

Durant el dissabte, a la Fira, es van dur a terme tot 
un seguit d'activitats: Concurs de paelles i d'all i oli, 
Gimcana a cavall i Doma de cavalls. l el diumenge hi 
va haver: exhibició de Tiraset de cavalls i una mostra 
de sabó. 

El diumenge al migdia es va fer una Exhibició 
d'extinció d'incendis, per l'empresa Contrafoc, amb 
el patrocini de MATT i la Fira d'Ulldecona, que va 

la Mare de Déu de la Pietat durant les Quinquennals 
del 2004, ornamentant els carrers, fins i tot a la Mi liana 
on anirà per primer cop. 

Respecte als Consells de Barri, a S. Joan del Pas 
i Les Ventalles els van elegir allí mateix, als Valentins 
i el Barri Castell els elegiran a la propera assemblea, 
mentre que a La Miliana han decidit que de moment 
no els hi fa falta . 

El total d'assistents als 5 Barris d'Ulldecona ha 
segut de 150 persones. 

amb els Delegats de Sanitat a Tortosa i Benicarló), 
intercanvis i recursos culturals, turisme d'interior, 
oliveres mil·lenàries, món dels íbers. 

El dia 6 de novembre el President de la Diputació 
de Tarragona rep als Alcaldes de la TAULA del 
SÉNIA. 

resultar de gran interès i 
que s'emmarcava dintre 
del sector monogràfic 
dedicat a la Prevenció de 
riscos laborals, i en el que 
van participar la Generalitat, 
els sindicats majoritaris, la 
patronal i empreses del 
sector. 

Finalment, el diumenge a les 19 hores el Campió 
del món de trial indoor Adam Raga va lliurar els 
premis del Concurs de dibuixos organitzat sobre la 
seua figura i del que van ser guanyadors: Ruth 
Sabater (1r premi), Alba Mariné (2n premi) i Toni 
Alcoba (3r premi). També se li va fer el lliurament al 
guanyador del Concurs del Logotip de les 
Quinquennals d'Ulldecona'2004 que va ser Pere Millan. 
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el canvi 

per Ulldecona 
Conec bé Ulldecona i els seus Barris ja que, a més 

d'haver-hi estat varies vegades i haver tingut l'honor 
de ser el Pregoner de la Festa Major, he parlat 
extensament amb els vostres dirigents de la realitat 
actual i de les grans possibilitats de futur que teniu. 

Una indústria que creix en diversos camps, un 
comerç disposat a afrontar els reptes del futur, al 
costat d'un sector primari que redueix el seu nombre 
però que augmenta i diversifica la seva rendibilitat, un 
ric patrimoni històric-cultural gairebé sense aprofitar, 
totes aquestes coses són el vostre futur. Ha arribat 
l'hora de tirar endavant, junts els dos governs (de la 
Generalitat i d'Ulldecona) aquests eixos bàsics: 
prosperitat per Ulldecona, dintre d'una Catalunya 
millor. 

Amb vosaltres serà possible el canvi i el progrés 
d'Ulldecona i de Catalunya. 

Pasqual Maragall i Mira 

per les Terres de l'Ebre 
1. Ens proposem crear la regió de l'Ebre, amb un 

veritable poder polític sorgit del territori i que serà 
també un àmbit de descentralització de la Generalitat. 

2. El desenvolupament de les Terres de l'Ebre no 
ha de ser mai fruit d'una compra-venda de l'aigua, 
sinó d'una planifiació feta des de l'administració amb 
la participació dels nostres representants al territori. 
Aquestes terres no poden ser el refugi d'activitats que 
no volen a altres llocs, i per això ens cal un autèntic pla 
estratègic i de futur. 

3. Connectarem les Terres de l'Ebre amb el seu 
entorn: desdoblament de l'Eix de l' Ebre, de la N-340, 
abaratiment de l'A-7, ferrocarril , TGV i trens de rodalies 
ràpids, potenciació del port dels Alfacs, eficient 
interconnexió amb l'Aragó i el País Valencià. 

Pasqual Maragall i Mira 

ACTES DEL PSC-ULLDECONA 
•Dissabte 08/11/03 a les 18:00: ACTE a la Casa de Cultura (amb Joan Colom, Joan Sabaté i Jaume Antich) 
•Diumenge 09/11/03 a les 14:00: DINAR a l 'Ermita (gratis) . Apuntar-se fins al dia 6a la Pastisseria Millan 

(cl Major, 115. Telèfon 977 72 02 82) 
•Divendres 14/11/03: Repartiment de flors al Mercat (amb Carme Chacón) 

AL TRES ACTES FORA D'ULLDECONA 
• Dimarts 11 /11/03 a les 19:30: ACTE a l'Auditori de Tortosa amb PASQUAL MARAGALL i MARCELi NO IGLESIAS. 
•Dijous 13/11/03 a les 14:30: Sortida autocar a Barcelona (MARAGALL i R. ZAPATERO). Apuntar-se a la 

Pastisseria Millan, però fins al dia 1 O. 
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Si ja era una vergonya el dèficit zero venut una i 
una altra vegada pel govern del PP, més ho és 
enguany el superàvit anunciat pel mateix govern. En 
un país on hi ha gent que encara no té les necessitats 
bàsiques cobertes és vergonyós que el govern anun
cie superàvit, encara que sigui d'uns cèntims sense 
importància. Però es que les xifres són espectaculars: 
el govern diu que li sobren 3.500 milions d'euros. 
Segur que molts ciutadans i ciutadanes sabrien què 
fer-ne. 

Senyors del PP, tindrem enguany un superàvit de 
3.500 milions d'euros però al nostre país, per exemple 
en educació, falten guarderies i beques per als 
estudiants. En altres camps hi ha dones que no 
poden treballar perquè han de fer-se càrrec dels seus 
familiars de més edat i no poden pagar cuidadors ni 
residències perquè el govern no dona cap tipus 
d'ajuda, tenim unes llistes d'espera als hospitals que 
fa pànic d'imaginar, tenim unes comunicacions que 
deixen molt a desitjar (trens, carreteres), els joves 
han de dedicar el 90% del seu sou per poder com
prar-se la seva primera vivenda, la gent es decanta 
per la seguretat privada perquè no hi ha prou efectius 
de les forces de seguretat públiques.. . Això només 
en un primer cop d'ull perquè si ho analitzem a fons 
trobaríem moltes més històries tant o més 
preocupants que les anteriors. 

Els ciutadans i ciutadanes volem més inversió en 

El canvi tranquil 
Els partits polítics són una de les institucions pitjor 

valorades pels ciutadans. Per això és molt comú 
escoltar expressions com: «Tots són iguals», « tots 
van pel mateix».. . però el cert és que això no és 
veritat. Existeixen molts estudis que contradiuen 
aquestes afirmacions. No obstant, no és necessari 
ara recordar tota aquesta literatura que configura les 
diferències entre els diferents partits polítics. 

A Ulldecona, a la nostra comarca, el Montsià i 
també a altres poblacions veïnes, comencem a veure 
com hi ha una altra manera de governar totalment 
diferent, segons el partit que assumeix el poder. 

Em refereixo per exemple a com s'està treballant 
dins la Casa de la Vila, i no es perquè jo estigue proper 
als que actualment estan governant, sinó perquè així 
m'ho han dit més d'un i més de dos dels treballadors 
de l'actual Ajuntament. 

Han tingut que ser els partits més progressistes a 
l'Ajuntament, es a dir PSC i ERC o al revés, qui 
agafessen i afrontessen la situació tan degradada en 
la que es troba Ulldecona. Un exemple només, els 
vicis que havia adquirit l'antic equip de govern de 
l'Ajuntament després de 8 anys, que començaven a 
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educació, en sanitat, en benestar social, en cultura, 
en infraestructures, en vivenda o en seguretat. Per a 
què volem 3.500 milions de superàvit si anem al 
metge i ens toca esperar un any o volem portar els 
nostres fills a les guarderies i no tenim plaça o els 
nostres avis no poden ser ben atesos o no tenim 
serveis públics en condicions o no ens podem com
prar un pis si no ens volem hipotecar per a la resta del 
a nostra vida? 

Què farà el govern amb aquests 3.500 milions 
d'euros, els invertirà a l'lrak després d'haver destruït 
el país i massacrat la seva gent? 

Núria Ventura 
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fer moure els ciments del nostre poble; però la gent 
del poble és sobirana, encara que a alguns els dolgue 

Tot un repte el que tenen el PSC i ERC ara i durant 
els propers 4 anys, però només fa falta que vos 
passeu per l'Ajuntament qualsevol dia de la setmana 
per comprovar que allà no van a llegir el diari o a 
passar el matí. 

Per últim felicitar al nou equip de govern per la 
vocació d'obertura a la resta dels veïns del nostre 
poble. Ulldecona ha començat a retrobar-se amb el 
millor del seu passat. 

Mejia. L 

Ulldecona cap a la prosperitat 
Ulldecona camina cap a la prosperitat. l no és 

cosa d'uns o dels altres, és cosa de tots. És cosa de 
la gent, principalment. Però també de les Institucions, 
si fan el que han de fer: estar al costat de la gent, 
escoltar-la i governar en conseqüència. 

Algunes coses però, sí han canviat (i molt) en 
quatre mesos: elecció dels Alcaldes de barri pels 
seus veïns i creació d'un Regidor de Barris, 
assemblees informatives a Ulldecona i a cadascun 
dels barris cada tres mesos (400 assistents a les 
primeres), retransmissió dels Plens per TVU (rècord 
d'audiència), informació dos dies per setmana des 
de Ràdio Ulldecona, web de l'Ajuntament però oberta 
a les entitats i sectors econòmics, horaris d'atenció 
a la gent dels regidors, posta en marxa de Consells 
de barri i Consells sectorials de participació, major 
participació dels joves en l'organització de les Festes, 
enquestes per recollir l'opinió popular (recollida 
d'escombraries, Fira, Jornades econòmiques) .. . O 
sigue, informació i participació. Són dos dels eixos 
en que es basa la gestió de l'equip de govern munici
pal. 

Però tot i ser importants aquests punts, és més 
necessari encara treballar per resoldre els problemes 
(petits o grans) de tots els ulldeconencs. l així s'està 
fent en urbanisme i medi ambient (canvi 
d'Arquitecte, més dedicació i més atenció), cultura, 
ensenyament i festes (a més de les festes, nova 
aula P-3 a les escoles, informació a les entitats), 
serveis i esports (millorar tot el tema de les "bas u res", 
1 ª nit de l'esport local), benestar social i joventut 
(residència, centre de salut, fòrum-jove, nou Parc de 
Nadal), governació (reorganització policia local, 
estudis dels guals, aparcaments ... ). 

l deixo per al final tota l'àrea econòmica que 
compartim l'Alcalde Josep Lluís Millan i jo mateix. 
Hem treballat molt i amb participació plural per decidir 
les obres que s'han de fer durant els propers quatre 
anys i, de moment, s'han demanat a la Generalitat 
estes vuit: 

• Xarxa d'aigües pluvials a Ulldecona (2ª fase), 
• Centre cívic als Valentins, 
• Remunta d'un pis a les Escoles del Barri Castell , 
• Clavegueram als Rajolars de Sant Joan del Pas, 
• Clavegueram a Les Ventalles, 
• Aigua potable a La Miliana, 
• Actuacions mediambientals al terme municipal, 
• Equipamentjuvenil a Ulldecona 
Però, en uns dies, es demanaran més ajuts al 

Federde la Unió Europea. l, a primers d'any, es faran 
més peticions al PAM de la Diputació. 

l, mentrestant, no hem parat de demanar coses a 
tots (obres a la carretera de la Generalitat, però 
també bandes de frenat a Ulldecona i als Barris, 
quitranat d'algun tros de camí ... ) 

Menció apart mereix tot el que s'està fent 

conjuntament amb l'lncasol (on l'Alcalde i Núria han 
anat ja 4 vegades) , tant a l'ampliació del Polígon 
Valldepins (uns 100.000 m2) com a la Unitat d'Actuació 
6 (10.437 m2 edificables a la zona compresa entre 
els carrers Ramon Salomon, Entença, València i 
carretera la Sénia-camí la Roja). l també els contactes 
amb Urbanisme i Patrimoni cultural de la Generalitat. 

També cal destacar el treball conjunt amb els 
sectors econòmics (UCU i AEU) en l'edició de la 
"Guie comercia/ i empresarial d'Ulldecona", la sessió 
de treball sobre la Prevenció de riscos laborals al 
món de l'empresa, i la preparació i execució de la 13ª 
edició de la Fira de Sant Lluc d'Ulldecona que ha batut 
rècords d'assistència i negoci. 

Però tota esta voluntat de l'equip de govern també 
s'ha plasmat en l'aprovació d'ajuts, bonificacions, 
suport a les indústries i el comerç local junt amb petits 
retocs en les ordenances fiscals. 

• Les bonificacions a les obres al casc antic 
seran del 80% de l'impost d'obres, i a tots els 
Barris del 20%. 

• L'ajut que hi havia per a les indústries al Polígon, 
ara s'amplia a tot arreu i tant per a indústries com per 
al comerç i seran del 100% de l' impost d'obres. 

• L'impost de béns immobles, es manté igual la 
rústica i es puja un 8% la urbana pel diferencial de la 
inflació, però s'amplien les bonificacions a famílies 
nombroses. 

• Les escombraries s'adapten al que diu el Consorci 
de l'abocador comarcal (que, al no tocar-ho gens 
l'any passat com van fer la resta de pobles seguint les 
indicacions del Consorci, ara puja el 80%), i els guals 
es regularitzen per evitar la proliferació i que pugui 
haver més espai per a aparcaments. 

• La resta de taxes (fins a 24) i d'impostos (fins a 
6) no es modifiquen. 

Les Quinquennals'2004 són un repte per al nostre 
poble. Ja s'han començat a preparar, parlant amb el 
Rector i amb la gent dels Barris, elegint un logo per 
identificar-les i promocionar-les. Però també s'ha fet 
un conveni amb el Fòrum-2004 per, aprofitant un dels 
seus eixos: la interculturalitat, mirar de propiciar el 
treball i la integració de les persones estrangeres que 
actualment ja són el 21 '2 % de la població del nostre 
poble. 

Finalment si , com sembla, a partir del 16 de 
novembre hi ha un nou Govern a Catalunya presidit 
per Pasqual Maragall, estic segur que Ulldecona i els 
seus Barris en sortiran guanyant molt. Ulldecona 
tindrà fil directe, serà escoltada, rebrà lo que li pertoca, 
i ja no li passarà més allò de que al seu Alcalde li 
diguin: "Tu, calla ". 

En les teues mans està. 

Jaume Antich Balada 
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